
   

 

   

 

Årsmøte i Skjelstadmark IL 2023 

13. Mars 2024 

Vårtun klubbhus kl. 19:00 

 

 

SAKLISTE 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Årsmøtet avklarer hvor mange medlemmer med stemmerett som er til stede ved starten av 

årsmøtet. Alle som har vært medlem av idrettslaget i minst én måned, fyller minst 15 år det 

kalenderåret årsmøtet avholdes og har oppfylt sine økonomiske forpliktelser til idrettslaget 

har stemmerett.  

Årsmøtet er vedtaksført dersom det møter et antall medlemmer som minst tilsvarer antallet 

medlemmer i styret iht. Idrettslagets lov. 

 

2. Velge dirigent(er) 
Hovedstyrets forslag til dirigent: 

Alexander Rustberggard Hansen 

3. Velge protokollfører(e) 

Hovedstyrets forslag til protokollfører: 

Tony Kråkenes og Jonathan Jønnum Mikkelsen 

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

Hovedstyret overlater til årsmøtet å komme med forslag, og velge 2 medlemmer til å 

underskrive protokollen 

 

 

 

https://www.skjelstadmarkil.no/?page_id=3711


   

 

   

 

5. Godkjenne forretningsorden 

 

Hovedstyrets forslag til forretningsorden 

1. Gjennomføring av årsmøtet  

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og 

denne forretningsorden.  

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talerlisten og kan bare tale til 

årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid  

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å 

presentere forslaget.  

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for 

andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i 

samme sak.  

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte 

å:  

- sette strek for de inntegnede talere  

- sette strek for nye forslag  

- øke antall innlegg  

- endre taletiden  

- gi taletid til personer uten talerett  

 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet  

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele 

forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.    

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten.  

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at 

årsmøtet aksepterer dette.  

 

 

 



   

 

   

 

4. Stemmegivning  

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart 

angi hvilken sak det skal stemmes over.  

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje 

ved å benytte skriftlig skjema.  

5. Protokoll  

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har 

valgt til å føre protokoll.  

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, 

hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av  

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer.  

5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent 

 

6. Godkjenne innkallingen 

Årsmøtet har blitt annonsert på hjemmesiden til Skjelstadmark IL og på idrettslaget sin 

Facebook-side 14. Februar 2023. 

Innkalling til årsmøte i Skjelstadmark IL 2023 

Hovedstyret innkaller herved til årsmøte i Skjelstadmark IL. 

Årsmøtet avholdes 13. mars 2024 kl. 19:00 på klubbhuset til SIL. 

Saker som et medlem ønsker behandlet på årsmøtet, må sendes hovedstyret senest 28. februar 
2024 til styret@skjelstadmarkil.no. 

Fullstendig sakliste med alle saksdokumenter vil bli gjort tilgjengelig for medlemmene senest én 
uke før årsmøtet på idrettslaget sin hjemmeside. 

For å ha stemmerett og kunne velges til verv må man ha vært medlem av Skjelstadmark IL i 
minst én måned, fylle minst 15 år i det kalenderåret årsmøtet avholdes, og ha gjort opp sine 
økonomiske forpliktelser til Skjelstadmark IL. Alle medlemmer har uansett møterett, talerett og 
forslagsrett. 

For mer informasjon om årsmøte samt regler om stemmerett, valgbarhet, forslagsrett mv., 
se Skjelstadmark IL´s lov. Ved spørsmål som gjelder årsmøtet, kan Skjelstadmark IL kontaktes på 

styret@skjelstadmarkil.no 
Velkommen til årsmøte! 

Med vennlig hilsen 

Hovedstyret 

https://www.skjelstadmarkil.no/?page_id=3711


   

 

   

 

7. Godkjenne saklisten 

Sakliste og dokumenter/forslag til saker har blitt gjort tilgjengelig for medlemmene på 

idrettslaget sin hjemmeside og på idrettslaget sin Facebook-side en uke før årsmøtet. 

 

8. Behandle idrettslagets årsberetning - herunder gruppeårsmeldinger 

 

Årsberetning Skjelstadmark IL Tråkk AS 2023 
 

Årsberetning Skjelstadmark IL Tråkk AS 

 

2023 ble det første driftsåret til det nye tråkkeselskapet. Styret har bestått av 

Styreleder: Alexander Rustberggard Hansen 

Styremedlemmer: Magnus Berger Skjøstad, Kristian Opheim og Nina Rønning 

 

Viktigere enn styret for arbeidet i Tråkk er selve tråkkegjengen: 

Sjåfører: Stian Hofstad, Roy Bjørgen, Mads Ola Gresseth og Hallgeir Moen 

Maskinansvarlig: Per Egil Korstad 

 



   

 

   

 

På nyåret kom den nye tråkkemaskina, og 

tråkkegjengen har kjørt til sammen 130 timer 

med den nye maskina. I tillegg er det en del 

med snøskuter tidlig i sesong. Hovedprioritet 

har vært kjøring i Remarka, for å tilfredsstille 

avtalen med Stjørdal kommune. Sjåfører har 

vurdert værmelding og snømengder, og etter 

beste evne forsøkt å optimere kjøring for å gi 

best mulig forhold for løperne i Stjørdals 

nærturterreng. 

Det er også kjørt løyper i vårt eget løypenett 

fra Vårtun til Korstjønna og videre mot 

Rådalen. Det er kjørt løyper til 

Høgseterrennet og Almlivola Rundt. Tråkk AS 

har avtale med Forra IL og Grønningen om 

løypekjøring, og kjøring dit blir samordnet. 

 

Sjåførene er godt forøyd med den nye maskina, og det er grunn til å anta at 

maskina vil tjene laget godt i mange år! 

 

  



   

 

   

 

Bru 

I høst ble det også bevilget penger fra Stjørdal 

kommune til å bygge bru ved Hovtjønna. 

Ståldragere og material ble flydd inn med 

helikopter, og tråkkegjengen har bygd brua. 84 

timer gikk med til byggingen, og timene ble 

betalt av Stjørdal kommune. 

 

 

 

 

 

 

 

Garasje 

Den nye tråkkemaskina er litt større enn den gamle, og den gamle porten 

hadde sett sine beste dager. Tråkkegjengen har derfor satt inn ny port på 

gavlenden av bygget. Det er satt inn en større dieseltank i garasjen, og det er 

satt inn ny dør på bakveggen. Neste prosjekt i garasjen er isolering og bytte av 

kledning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning Ski: 

Årsmelding ski 2023 

Styret har bestått av: 

Leder: Hermann Skogan Fredriksen 

Styremedlem: Tomas Arnstad Bratås 

Styremedlem: Tom Andre Lindgaard 

Styremedlem/treningsansvarlig: Mari Kristel Gederaas 

Sekretær: Sara Dølvik Husbyn 

 

Løypekomiteen har bestått av: 

Alexander Hansen, Hallgeir Moen, Stian Hofstad, Roy Bjørgen, Mads Ola Gresseth og Per Egil Korstad 

 

Dagkomiteen har bestått av: 

Leder: Randi Monslaup Berge 

Eivind Bidtnes, Jørgen Myran, Silje Kristiansen, Jørgen Mathisen  

 

Trenere: 

Magnus Urstad Gederaas, Magnus Berger Skjøstad, Thomas Fossen, Mari Kristel Gederaas, Jahn 

Knipenberg. 

 

Aktiviteter: 

Skigruppa har gjennom vinter og høst hatt ukentlige treninger hvor det har vært delt inn i to grupper 

etter alder. Gjennom vinteren har det vært tilbud om trening 1 gang i uka for de minste og 2 ganger i 

uka for de eldste. Fra høsten 2023 har det vært styrketrening i gymsalen for fram til snøen kom og 

treningene kunne flyttes utendørs. 

 

Klubbrenn 1: 3. januar 2023. 67 deltakere. Klassisk 

Dalførerenn 11.januar 2023. (flyttet til selbuskogen) 72 deltakere 

Skjelstadmarkstafetten 5. Februar 2023. 55 lag stilte til start 

Klubbrenn 2: 7. Februar 2023. 53 deltakere. Skiskyting med kasting i bøtte og porter underveis. 

Fristil 

Morsdagskakelotteri med trekning 9. Februar 2023. Vellykket lotteri som gir gode inntekter til 

skigruppa. 



   

 

   

 

Høgseterrennet: 5. mars 2023. 152 deltakere. Stor honnør til høgseterkomiteen for vel gjennomført 

arrangement 

Klubbrenn 3 / Klubbmesterskap: 7.mars 2023. 60 deltakere. Fristil 

Klubbrenn 4: 21.mars 2023. Klassisk idealtid 

Premieutdeling: 29.mars 2023. Vårtun 

Hosethkammen opp: 13. september 2023. Medarrangør sammen med trimgruppa. Skigruppe hadde 

ansvar for tidtaking. 

Hjemmesamling/kick-off. 29. september 2023. Skigruppa arrangerte samling for alle barn og unge 

som ønsket å være med. Totalt 29 barn og ungdommer deltok. Det ble gjennomført barmarksøkter 

og rulleski for de eldste før fredagskvelden fortsatte med pizza fra lillelunden på klubbhuset. Takk til 

trenere og våre juniorløpere som også bidro som trenere. 

Ryddedugnad 28. oktober 2023. Noe dårlig oppmøte, men vi fikk ryddet de mest brukte områdene. 

Skisamling Vålådalen. 17-19. november 2023. Også i år gikk turen til vålådalen på skisamling. 16 

barn/ungdommer og 3 voksne bidro til at det ble en suksess, selv om temperaturene også i år var i 

kaldeste laget. 

 

Klubben har hatt med mange deltakere på dalførerenn gjennom sesongen, samt at flere også har 

deltatt på div kretsrenn. Våre to juniorer, Martin Fossen og Linnea Hansen Gederaas har deltatt på 

flere Norgescup-renn for juniorer. Albert Kråkenes deltok på hovedlandsrennet for landets 15- og 

16-åringer på Grova i Meråker. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning fotball 

Fotballmøte 23.10.2023 

 

Styret: Ina, Reidar, Martin og Tonje 

Trenere/lagleder: Ane, Lone, Erling Andre, Joachim, Mette, Oscar, Kristian, Vegard og Bente. 

 

2017 

-Nystartere 

-8 spillere (1 jente og 7 gutter) 

-Trenere: Tommy Sjaastad og Thomas Kartum. Lagleder: Lone Opheim 

-Spilt 3 dalføre cuper 

-Spiller dalføre neste år. 

 

2016 

-15 spillere (6 jenter og 9 gutter) 

-Trenere: Kristian Opheim og Magnus B. Skjøstad. Lagledere: Torunn B. Gederaas og Stina B. 

Megård. 

-Spilt Dalførecup. 

-Sjampions lig 

-Spiller dalføre i år. 

-Mulig samarbeid med Hegra neste år. 

 

2015 

-3 gutter og 6 jenter 

-Trener Erling Andre Selnesaune(2 stk fra Hegra) 

-Spilt dalføre cup, ikke arrangert selv. 



   

 

   

 

-Skal spille dalføre neste år 

-Få spillere, har hatt samarbeid med Hegra 

-3 gutter, mulig hospitering opp til gutter 9 

 

Gutter/Jenter 9 år 

-ca 18 spillere (jenter 9 stk derav 3 fra hegra, 9 gutter) 

-Trenere Oscar Engberg, Kristian Opheim og Ina Opheim, Reidar Gresseth og Tommy 

Sjaastad. 

-Spilt siste året dalørecup 

-Arrangerte cup 

-Sjampions lig 

-Skal spille 7èr serie neste år. 

-Ønsker samarbeid med gutter fra 2015 kullet. 

 

Gutter 10 

-9 gutter 

-Trener Bjørn M. Klokkernes. Lagledere Ane B. Teigen og Tonje Steig 

-Spilt 7èr serie med hjelp fra gutter 9. 

-Sjampions lig 

-Ønsker samarbeid med Hegra neste år. 

 

Jenter 10/11 

-Trener Vegard Lufall, Joakim Fornes og Bente Hegseth(Mathias-hj.trener) 

-Felles treningsgruppe, samarbeid med Hegra. 

-Begge lag spilt 7èr serie 

-J 10 har hospitert opp på j 11 



   

 

   

 

-Begge lag deltok på Bergstadcup- ønsker det også neste år. 

-Deltatt på Kiwi cup 

-Vært på Rosenborgkamp 

-j10 sjampions lig 

- j11 Skal spille 9èr serie neste år. Usikkert hvordan det løser seg. 

 

Jenter 12/13 

-ca 25 jenter totalt. 

Trenere: Leif Aksel Børseth, Joackim Engan, Mette Flobergseter, Karoline Stuberg,  Turi 

Thyholt, Øyvind Hansen, Kai Odin Fossen. (Dag Inge Korstad) 

-Fellers treningsgruppe, samarbeid med Hegra. 

-Begge lag har spilt 9èr serie 

-J12 har enkelte spillere hospitert opp på J 13 

-Vært på Bergstadcup 

-Lagene har trent hver for seg i høstsesongen 

-Usikker på hvordan neste sesong blir for J13, skal spille 11èr. 

-J12 skal spiller 9èr neste år. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning Trim: 

ÅRSBERETNING SKJELSTADMARK IL - TRIMAVDELING 

 

Trimgruppa har bestått av: Torunn Beathe Gederaas, Karin Steinvik og Ingebjørg Husbyaune. 

Vi har hatt 1 møte og ellers har vi hatt dialog på messenger.  

Gruppas viktigste aktivitet er dametrimmen, med en deltagelse på 35 stk. Gjennomsnittet på hver 

trening har ligget på 25 stk. 

Trenere har vært Torunn Beathe Gederaas og Anne Grethe Halle. 

Treningsavgift var på 300,- pr.halvår, og vi kjøpte inn mye nytt utstyr som ble brukt på treningene. 

Vi hadde trimpoengkonkurranse og vinner ble Lene Flåtten Avelsgaard. 

Vinnere på våre trimposter ble trekt i slutten av oktober. Bra oppslutning på disse i fjor også, 

Stenseth og Bremsethbakkan er de som er best besøkt. 

Vi satte opp en ny trimpost i fjor sommer. Denne ligger på Langegga. 

Ellers så var vi i trimgruppa med på å arrangere Hosetkammen Opp, å som vanlig delte vi ut saft 

m.m. til alle deltagere. 

Jeg avslutter nå mitt verv, å vil med dette takke for mange fine år i trimgruppa. 

 

Ingebjørg Husbyaune 

Leder, trimgruppa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning Idrettsskole: 

Årsmelding idrettsskolen 2023 

Styret for 2023 har bestått av:  

Leder: Sara Dølvik Husbyn 

Stine Berit Hoseth Megård 

Margareth Gela 

 

Økonomi, omfang og organisering  

Ingen store utgifter i år.  

 

Totalt har det vært ca 35-40 barn som har deltatt på Idrettsskolen skoleåtet høsten 2022/23. Sara, 

Stine Berit og Margareth har vært trenere for hver sin gruppe med bistand fra foreldre når det 

trengs. Den minste gruppa har behov for stabilitet og kjente ansikt, så der har vi rullert mellom oss i 

styret.    

Aktiviteter: Idrettsskoleåret følger skoleåret, dermed litt annerledes organisering og gjennomføring. 

Fra Skolestart i august til Påske/mai.  

Et av hovedformål med idrettsskolen er å la ungene få utvikle en god grunnmotorikk gjennom variert 

og alderstilpasset lek og aktivitet, samt skape en bevegelsesglede, nysgjerrighet og samspill.  

Vi ønsker å introdusere barna for ulike idretter og aktiviteter, og har hittil i år hatt treninger med 

ulike temaer som; fotball, basketball, leikaktivitet, balanse, koordinasjon, frilek, kreativitet, musikk 

og bevegelse, orientering og ski. Vi har hatt stort fokus på kreativitet og frilek.   

Fra skolestart frem til høstferien har vi vært ute i ballbingen og idrettsplassen med ulike aktiviteter 

som; ball, orientering, samarbeid, friidret og leik.  

Vinteren: Inne i gymsalen for begge grupper. For de minste har vi hatt introduksjon av nye leiker og 

mye frilek. Ungene liker leker som er enkle, kjente, musikk og trygge rammer. De eldste har hatt 

temabasert som basket, fotball, turn, utholdenhet, intervalleker og samarbeid. Begge gruppene har  

deltatt på klubbrenn de ukene det har blitt holdt. Det har vært populært.  

 

 

Sara Dølvik Husbyn, Stine Berit Hoseth Megård, Margareth Gela 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Årsberetning Hovedstyret: 

 

Årsmelding for hovedlaget i Skjelstadmark IL 2023 

 

 

Hovedstyret har i 2023 bestått av: 

Joachim Balstad Engan, leder 

Nina Rønning, nestleder  

Kristian Opheim, kasserer  

Gunn Moen, styremedlem  

Tony Kråkenes, styremedlem  

Jonathan Jønnum Mikkelsen, varamedlem 

 

Prioriterte oppgaver i 2023: 

● Oppgradering av garasjebygg 
• Ordne utstyrsbod til fotball og ski avdelingene 

● Male klubbhuset 
● Opprettholde og evt. øke medlemsmassen  
● Gjennomføre andre dugnad på salg av sokker. 
● Bidra på Agrisjå og Norgescup landevei 

 
Skjelstadmark il har hatt 401 betalende medlemmer i 2023, som er en liten økning fra 2022. 

Siden årsmøtet i mars 2023 har hovedstyret hatt 9 styremøter, hvorav 3 av møtene var med 

undergruppene. Møtene har vært på klubbhuset. I tillegg har vi hatt kommunikasjon innad i 

hovedstyret og med undergruppene på digitale plattformer som Teams, Messenger og Mail.  

Hovedoppgaven til hovedstyret har i 2023 vært å støtte opp under undergruppene sitt 

arbeid og også organisert dugnader til inntekt for idrettslaget.  

I 2023 har vi hatt flere dugnader. Salg av Bambusa-sokker i april (etter avtale fra 2022). Vi 

fikk ikke solgt like mange sokker i vår som i fjor høst. Vi har fortsatt en del sokker på loftet 

som kan selges og brukes som premier o.l.  

Vi bidro med 10 vakter til Norgescup i landeveissykling som gikk i Skjelstadmarka 29. april-1. 

mai. I år kom det snø underveis i rittet, og det ble etter hvert dessverre avlyst.  

31. mai arrangerte vi dugnad på klubbhuset. Klubbhuset ble skrapet og malt. Byggmester 

Iver Gresseth stilte med stillas så arbeidet gikk effektivt. Litt bom i innkjøp av farge til selve 



   

 

   

 

huset, så det ble en lysere farge – men mye finere. Vi måtte ha to strøk på huset, og hadde 

enda en maledugnad 12. juni. Benkene ble beiset og Reidar Gresseth med fler fikk satt opp 

ballnettet.  

Fotball bod ble satt opp, og med god hjelp fra Byggmester Iver Gresseth fikk vi denne tett til 

vinteren. Siste arbeid her vil bli utført i løpet av våren 2024. 

Vi deltok med fanen i toget på 17. mai.  

25.-27. august deltok vi på Agrisjå hvor vi solgte 

vaffel for Gammeltraktorens venner. Vi fikk låne 

vaffelpressa til gammeltraktoren. Dette ble en mye 

mer omfattende dugnad enn først antatt, og 

krevde svært mye planlegging i forkant og arbeid 

underveis. Det var problemer med vaffelpressa 

som gjorde at vi ikke kom godt i gang før lørdag.  

2. september ble det arrangert bøgdadag. 

Hovedlaget stilte med stakemaskin og fikk god 

hjelp av ski-gruppa til å notere deltakere, tider og å 

kåre vinnere.  

13. september arrangerte vi Hosethkammen opp. 

Tross mye nedbør hadde vi god deltakelse med 7 

stk. i konkurranseklassen og 90 stk. i trimklassen. 

Dagkomiteen stilte med kveldsmat til alle 

deltakere. Dette ble et vellykket arrangement.  

22. oktober deltok vi som bøssebærere for TV-

aksjonen. Her var det mange frivillige som var med 

og som gjorde en veldig god innsats! Bøssebærerne 

ble møtt av givervillige og smilende 

Skjelstadmarkinger. Dette er vi stolte av! 

Nyttårsbord der alle i styrer og stell i idrettslaget 

var invitert ble gjennomført med god deltakelse 1. 

mars 2024. Dette er en fin anledning for å vise at idrettslaget setter pris på all den gode 

innsatsen som legges ned, på frivillig basis, av alle som har verv i idrettslaget.  

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Mål for 2024 for idrettslaget vil være: 

● Oppgradering av garasjebygg 
• Ferdigstille utstyrsbod til fotball og ski 

avdelingene 
• Oppvarming for avising av tråkkemaskin for 

bedre vedlikehold 
● Delta på opparbeidelse av gapahuk i skileikområdet 
● Opprettholde og evt. øke medlemsmassen  

 

Hovedstyret har søkt om støtte fra ulike hold i 2023, og 

inntektene har bl.a. vært: 

• Grasrotandel 

• Idrettsbingo 

• Strømstøtte 

• Skiltsponsorer på stadion 

• LAM-midler fra Idrettsrådet 

• Driftstilskudd fra Stjørdal kommune 

• Momskompensasjon.  

I starten av 2023 ble Skjelstadmark IL Tråkk AS stiftet, med Skjelstadmark Idrettslag som 

eneaksjonær. Formålet til selskapet er å tråkke skispor i Remarka og Skjelstadmarka. 

Selskapet får tilskudd via Stjørdal kommune, som dekker driften av selskapet.  

Hovedstyret har prioritert å delta på samtlige møter i Stjørdal Idrettsråd, som er en viktig 

samarbeidspartner for idrettslaget. Hovedstyret har også deltatt på Workshop arrangert av 

kommunen i forbindelse med arbeid med en ny idrettsplan i kommunen. Hovedstyret har 

deltatt på årsmøte i Stjørdal idrettsråd. 

Hovedstyret vil avslutningsvis nok en gang rette en stor takk til alle støttespillere og 

sponsorer, og ikke minst alle ledere, trenere/lagledere, foreldre og foresatte tilknyttet 

Skjelstadmark IL. Den innsatsen dere gjør for idrettslaget er viktig for barn, unge og voksne  

Skjelstadmark! 

Hovedstyret Skjelstadmark IL 

   

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

9. Behandle 

a. idrettslagets regnskap 

b. kontrollutvalgets beretning 

 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent sakliste 

10.1 Innfri lån tråkkemaskin (se vedlegg) 

Hovedstyrets forslag til innstilling: 

Skjelstadmark IL innvilger lån på kr. 500 000,- til Skjelstadmark IL Tråkk AS for å innfri lån i 

Sparebank 1 SMN finans.  Lånet betales tilbake til Skjelstadmark IL rentefritt over 5 år. Om 

tråkkeselskapet blir avsluttet, eller tråkkemaskina blir solgt skal lånet innfris i sin helhet. 

10.2 Materialkostnader isolering av garasjebygg (se vedlegg) 

Hovedstyrets forslag til innstilling: 

Skjelstadmark IL ser at Skjelstadmark IL Tråkk AS kan foreta nødvendige oppgraderinger på 

garasjebygg innenfor egen økonomi. Årsmøtet gir Skjelstadmark IL mandat til å bidra med 

inntil kr. 250 000,- til oppgradering av garasjebygg hvis dette skulle vise seg nødvendig. 

 

11. Fastsette 

a. medlemskontingent 

Hovedstyrets forslag: 

Medlemskontingent endres ikke og settes lik 2023 

b. eventuell treningsavgift, eller gi styret fullmakt til å fastsette treningsavgifter 

Hovedstyrets forslag: 

Undergruppene gis fullmakt til å fastsette treningsavgifter for sin avdeling 

 

12. Vedta idrettslagets budsjett 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

14. Valg:  
 

a. Hovedstyre og underutvalg, etter gjeldende retningslinjer for Skjelstadmark IL 

b. Kontrollutvalg, med leder, ett medlem og ett varamedlem 

c. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett 

d. Valgkomité, med leder, to medlemmer og ett varamedlem 

 

Ledere og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges 

varamedlemmene samlet. 

For regler om stemmegivningen på årsmøtet, gjelder NIFs lov § 2-21. 

Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett: 

Hovedstyrets forslag: 

Representasjon til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 

Leder i hovedstyret 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-21


   

 

   

 

Representasjon i Generalforsamling i Skjelstadmark Tråkk AS: 

Hovedstyrets forslag: 

Styret i Skjelstadmark Tråkk AS 

Leder i Skjelstadmark IL 

Leder i skigruppe 

Leder i fotballgruppe 

 

Valgkomite: 

Hovedstyrets innstilling til valgkomite:  

 

Navn Funksjon På valg 

Ola Hjelnes Leder 2025 

Ane Børstad Teigen  2026 

Stig Arve Klefsås  2027 

 

 

 

Valgkomiteens forslag 2024 
 

 



   

 

   

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

 

 


